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Abstract (en)
[origin: US4508992A] A microwave amplifier tube having a first and a second ring resonator of which the first serves as a driver resonator and the
second serves as an output resonator. By means of a cathode system an electron beam rotating about the ring axis at the frequency of a control
signal is generated. The electron beam is accelerated by a direct voltage and enters the second ring resonator which is tuned to the same frequency
as the first resonator. The electron beam influences a high-frequency electromagnetic field in the second resonator and delivers a part of its energy
to said second resonator. In order to facilitate equalization of the angular phase velocities in the two resonators, the ring resonators are provided
above each other in the direction of the ring axis and the electron beam passes through the first and the second ring resonator parallel to the ring
axis.

Abstract (de)
Mikrowellen-Verstärkerröhre mit zwei Ringresonatoren, von denen der erste als Ansteuerresonator dient und mit Hilfe eines mit ihm verbundenen
Kathodensystems einen mit der Frequenz eines Steuersignals um die Ringachse umlaufenden Elektronenstrahl erzeugt, der durch eine
Gleichspannung beschleunigt wird und in den zweiten Ringresonator eintritt, in den er ein hochfrequentes elektromagnetisches Feld influenziert
und an den er ein Teil seiner Energie abgibt. Um die Schwierigkeiten zu beseitigen, die sich bei einer solchen Röhre aus der Angleichung der
Winkelgeschwindigkeiten der HF-Phase in beiden Resonatoren ergeben, sind die Ringresonatoren in Richtung der Ringachse übereinander
angeordnet und der Elektronenstrahl durchtritt den ersten und den zweiten Ringresonator parallel zu der Ringachse.
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